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Abstract (en)
[origin: US2017324181A1] Disclosed is a sleeve for a female contact, its method of manufacture, and also a connector using the sleeve. The sleeve
is provided with a first end and a second end presenting, respectively, a rotary symmetry around a common axis, the ends being inter-connected
by a plurality of contact blades. Each contact blade presents connecting sections linking the median part of the blade to the first and the second
end respectively. The connecting sections describe at least one truncated surface. Applications include the implementation of connectors for high
intensity currents, usable especially for electric vehicles.

Abstract (fr)
L'invention concerne un manchon pour un contact femelle, et son procédé de fabrication, elle concerne également un connecteur utilisant le
manchon Le manchon est pourvu d'une première extrémité (12a) et d'une deuxième d'extrémité (12b) présentant respectivement une symétrie de
révolution autour d'un axe commun (14) les extrémités étant reliées entre elles par une pluralité de lames de contact (20). Chaque lame de contact
(20) présente des sections de raccordement (28) reliant la partie médiane (24) de la lame respectivement à la première et à la deuxième extrémité.
Les sections de raccordement décrivent au moins une surface tronconique. L'invention trouve des applications pour la réalisation de connecteurs
pour courants de forte intensité, utilisables notamment pour des véhicules électriques.
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